
Aş dori să împărtăşesc din gândurile şi 
experienţa mea pe tema metodelor naturale 
de planificare a familiei.

Am 37 de ani şi sunt mama a trei 
copii. Am impresia că se vorbeşte şi se 
scrie foarte puţin în mass-media despre 
metodele naturale de planificare a familiei. 
Dacă se pune în discuţie subiectul, de obi-
cei se face pentru a-l critica.

De asemenea, organizaţia medicilor 
ginecologi vorbeşte puţin despre aceasta, 
şi nu reuşeşte să se împotrivească în 
mod decis propagandei anticoncepţiona-

le.Si doar există multe cupluri care aplică 
metoda de prevenţie naturală.

Doresc să avertizez fetele şi femeile 
tinere că unii doctori ginecologi pur şi sim-

plu vă vor impune mijloacele anticoncep-

ţionale, lăudând influenţa lor excepţională 
asupra organismului şi afirmând că acestea 
nu au efecte secundare, ci dimpotrivă acţi-
onează pozitiv. Minciună ! Fiecare autori-
tate în materie vă va vorbi despre efectele 
lor dăunătoare “i chiar foarte periculoase. 
Apăraţi-vă şi nu lăsaţi să vi se impună 
această otravă îngrozitoare.

Citiţi şi ascultaţi-i pe oamenii care 
ţin la binele vostru, şi nu pe cei care 
vor să-şi construiască avere prejudiciind 
lumea. 

Fiind însărcinată cu al doilea copil, 
am fost foarte surprinsă când doctorul 
ginecolog (femeie)  m-a tras la răspun-

dere autoritar: „ Doriţi să aveţi un copil 
în fiecare an? Suntem doar în secolul XX, 
trebuie să vă protejaţi!”. Si a început să 
enumere efectele binefăcătoare asupra 
organismului meu a mijloacelor anticon-

cepţionale. Explicându-i punctul meu de 
vedere în această problemă a fost revol-
tată şi a adăugat că nu trebuie să amestec 
credinţa în aceasta.

Pentru ca nimeni să nu vă amăgească 
trebuie să aveţi o idee formată pe această 
temă. Metodele naturale de contracepţie 
sunt 100% ecologice şi în acord cu inten-

ţia divină, trebuie numai să vă observaţi 
în mod sistematic propriul organism. 
Acesta este nu este stabil, este în trans-

formare, de aceea în această metodă tre-

buie avute în vedere toate evenimentele 
pe care le trăim. 

Uneori auzim că cineva a ţinut seamă 
de calendarul conjugal, dar copilul a fost 
conceput, şi atunci imediat se afirmă pri-
pit că metodele naturale dezamăgesc. La 
drept vorbind nu este aşa, trebuie să ne 
gândim profund dacă nu am comis cumva 
o greşeală (trebuie utilizate două metode: 
metoda Billings şi luarea temperaturii).

Sau poate Însuşi Dumnezeu a vrut să 
fie conceput acel copil ? Este deosebit 
de important ca în timpul rugăciunii soţii 
să-l întrebe pe Domnul Isus despre câţi 
copii trebuie să fie în familia lor. Încrede-

rea în Dumnezeu şi utilizarea metodelor 
naturale dau confortul psihic, eliberează 
de teamă şi dau adevărata libertate. In 
această chestiune trebuie avută încredere 
deplină în Dumnezeu. Uneori putem face 
o greşeală de observaţie şi are loc con-

ceperea copilului. Poate în prima clipă 
va interveni dezamăgirea şi descurajarea, 
dar aveţi încredere în Dumnezeu ! El este 
Cel care prin „greşeala voastră” vine să vă 
investească cu darul care este acel copil, 
deci primiţi-l cu bucurie. De la multe 
mame am auzit că adesea copiii nedoriţi 
sunt excepţionali şi aduc multe bucurii 
părinţilor. 

Nu vă fie teamă. Fecioara Maria de la 
Medjugorje ne îndeamnă să nu ne fie frică 
să primim darul conceperii şi al naşterii. 
Foarte important este ca şi băieţii şi soţii 
să se educe în acest domeniu, pentru a se 
elibera de egoism şi să câştige darul ini-
mii curate. Atunci vor putea să iubească 
cu adevărat, să-şi înţeleagă mai bine soţia 
şi să-şi asume responsabilitatea asupra 
faptelor personale. In căsătorie responsa-

bilitatea este împărţită între soţ şi soţie.
Faceţi în aşa fel încât să adânciţi 

cunoştinţele voastre în acest domeniu 
deosebit de important, dar în primul rând 
fiţi oameni de adâncă credinţă şi rugăci-
une. Numai atunci Isus vă va elibera. Nu 
se poate spune: „o fi cum o fi” – pentru că 
aceasta este viaţa noastră – aceasta este 
tot ce avem mai scump.

Jadzia 
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A trăi natural înseamnă a trăi 
în acord cu Dumnezeu

 mărturie  m

fo
to

 A
rh

iv
a
 M

ilu
jc

ie
 s

ie


